

Date : 06 Sept., 2017

التاريخ : 06 سبتمبر 2017

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal
Executive VP & Chief Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ,,,

Referring to the letter received from our subsidiary IFA Hotels & Resorts (KPSC) stating that they have completed the sale of assets of part of owned associate, Yotel Investment Limited Co., outside of Kuwait amounting to KD 9.4 Million to a related party, as a result of that, the company recognized profit amounting to KD 5,043,979. The share of profit of International Financial Advisors Company is KD 2,892,940. The financial impact of the transaction will be reflected in the third quarter of 2017.

وفقاً لما ورد إلينا من شركتنا التابعة شركة ايفا للفنادق والمنتجعات (ش.م.ك.ع) عن إتمام صفقة بيع أصول قامت بموجبها ببيع حصة مملوكة لها في شركة يوتل للاستثمار المحدودة (شركة زميلة) خارج الكويت ، والبالغ قيمتها 9,4 مليون د.ك. لطرف ذي صلة، وسينتج عن هذه الصفقة ربح يعادل 5,043,979 دينار كويتي ، علماً بأن حصة شركة الاستشارات المالية الدولية من ربح هذه الصفقة هو 2,892,940 دينار كويتي ، وسوف يظهر الأثر المالي للصفقة في الربع الثالث لعام 2017.

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ,,,


طلال جاسم البحر

نائب رئيس مجلس الإدارة

Talal Jassim Al-Bahar

Vice Chairman